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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

06.08.2021 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 06.08.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței 

extraordinare din luna august. 

       Ședința începe la ora 1100, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos, dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos și dna contabil al Primăriei Bughea de Jos, Alina 

Zidaru 

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 212/02.08.2021 

        Președintele de ședință este aleasă dl Ionuț Poștoacă care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe 

ordinea de zi. 

1. Proiect de hotărâre cu privire la utilizarea excedentului din anul 2020 pe anul 2021 

Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehncico-economici pentru obiectivul de 

investiție “Modernizare iluminat public stradal în comuna Bughea de Jos, județul Argeș” 

         Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

   După aprobarea ordinei de zi se trece la punctul 1 de pe aceasta: Proiect de hotărâre cu privire la 

utilizarea excedentului din anul 2020 pe anul 2021 – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator 

aduce explicațiile necesare pe marginea proiectului, fiind vorba despre proiectul de asfaltare pe Valea 

Ciocanului, unde pentru a putea lua banii de la AFIR trebuie să depunem o tranșă de bani, ulterior în baza 

cererii de plată se face rambursarea.  

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.36/06.08.2021. 

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehncico-

economici pentru obiectivul de investiție “Modernizare iluminat public stradal în comuna Bughea de Jos, 

județul Argeș” –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, aducând explicațiile 

detaliate pe marginea acestuia. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea subliniază faptul că analizând contractul nu rezultă că se reduce 

partea noastră de finanțarea, aceasta fiind menționată clar în contract la 30%. Dl viceprimar mai adaugă 

faptul că putem vorbi despre o reducere doar ținând cont că prețul investiției actualmente este mai mic decât 

cel inițial. 

Deasemenea dl viceprimar mai adaugă că în contract se menționează faptul că la finalul lucrărire se 

face reglajul sumelor. 

Dl primar răspunde că odată cu terminarea lucrărilor se depune factura și se face plata. 

Dl viceprimar adaugă faptul că în contract este menționat că se depun maxim trei tranșe de decontare. 

Dl primar răspunde că s-a stabilit clar că plata se va face într-o singură tranșă 

Dl viceprimar întrabă care sunt străzile care nu sunt prinse în acest proiect, adăugând dacă Peste Vale 

și Valea Măcelarului sunt prinse în proiect. 

Dl primar răspunde că s-a făcut inventarierea si sunt aproximativ 800 de lampi. 

Dl viceprimar întreabă despre ce lămpi vorbim: simple, normale cu led... 

Dl primar răspunde că este vorba despre lămpi simple 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine întrebând care este perioada în care va fi finalizat proiectul  

Dl primar răspunde că după ce se va da acceptul de la Fondul de Mediu se va face contract cu firma 

agreeată pt a efectua lucrarea, sperând ca până la 15 octombrie investiția să fie finalizată. 

Dna consilier Maria Toader adaugă faptul că atâta timp cât avem o garanție de 5 ani la lucrare 

consideră că este foarte bine. 
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Dl viceprimar întreabă care vor fi criterile de selecție a firmei. 

Dl primar răspunde că se va contracta firma cu cele mai bune condiții și cea mai bună ofertă. 

Dl viceprimar întreabă ce reprezintă diferența de la C+M la suma finală o reprezintă . 

Dl primar răspunde că este vorba despre comisioane, dobânzi, avize, proiecte, cheltuieli neprevăzute, 

adăugând că noi avem decont 70% din suma totală a investiției. 

Dna contabil Alina Zidaru adaugă că la finalul lucrărilor se va vedea care este suma pe care noi 

trebuie să o plătim și atunci se va face o rectificare bugetară. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine întrebând dacă pe strada către Rădulescu există posibilitatea de 

extindere a iluminatului. 

Dl primar răspunde că cel mai probabil vor fi montați stâlpi noi. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.37/06.08.2021. 

        Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1140 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

                Ionuț Poștoacă                                                 Bianca State-Golumbeanu 


